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Zápis č. 20/2017 (56)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 11. prosince v zasedací místnosti 230, 

v budově U15, Vavrečkova 5669, Zlín 

 

Přítomni: Dr. Beníček, Dr. Egner, doc. Mlček, Dr. Rouchal, Dr. Gál, Ing. Hnátková,  

Ing. Huba, Ing. Koubová, Ing. Ptošková (9 členů) 

Omluven: doc. Staněk 

Hosté: doc. Buňka, doc. Čermák, doc. Humpolíček, Dr. Mrkvičková, Dr. Šenkárová, 

Ing. Martínková, Ing. Totková 

Program:  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Šenkárová) 

5. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické UTB ve Zlíně“. (děkan) 

6. Různé.  

Jednání zahájil a řídil místopředseda AS FT Dr. Beníček. 

Místopředseda AS FT Dr. Beníček sdělil, že je přítomno všech 9 členů, senát je 

usnášeníschopný. Zároveň sdělil, že z dnešního řádného zasedání se omluvil předseda  

AS FT doc. Staněk z důvodu zahraniční služební cesty. 

ad 1)  Kontrola zápisu    

Místopředseda AS FT  Dr. Beníček požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky, 

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 19/2017 (55). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT Č. 01/20/2017  

Akademický senát FT schválil zápis č. 19/2017 (55) ve znění zveřejněném  

v informačním systému FT UTB ve Zlíně.  
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HLASOVÁNÍ  

PRO       9  

PROTI      0  

ZDRŽEL SE      0 

 
Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT Č. 01/20/2017 

Akademický senát FT schválil zápis č. 19/2017 (55) ve znění zveřejněném v informačním 

systému FT UTB ve Zlíně.  

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT.  

Místopředseda AS FT Dr. Beníček sdělil, že k dnešnímu dni není přijato žádné usnesení  

AS FT. 

ad 3) Projednání programu zasedání 

Místopředseda AS FT Dr. Beníček představil program dnešního zasedání.  

Místopředseda AS FT Dr. Beníček požádal přítomné, zda mají připomínky, příp. doplnění 

do programu zasedání.  

NÁVRH USNESENÍ AS FT Č. 02/20/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Šenkárová) 

5. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické UTB ve Zlíně“. (děkan) 

6. Různé.  
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Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT Č. 02/20/2017 

Akademický senát FT schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.  

2. Stav plnění usnesení AS FT.  

3. Projednání programu zasedání. 

4. Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Šenkárová) 

5. Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické UTB ve Zlíně“. (děkan) 

6. Různé.  

ad 4) Projednání návrhu „Pravidla průběhu studia ve studijních programech 

uskutečňovaných na Fakultě technologické“. (proděkanka Šenkárová) 

Místopředseda AS FT Dr. Beníček sdělil, že materiál byl již představen a projednán  

na řádném zasedání AS FT a LK AS FT. Požádal prod. Šenkárovou o vyjádření. 

Prod. Šenkárová sdělila, že všechny připomínky byly zapracovány a materiál byl zaslán 

v čistopise a ve sledování změn na k projednání na AS FT.  

Místopředseda Dr. Beníček poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT  

Dr. Rouchala o vyjádření z řádného zasedání komise.  

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o zapracovaných připomínkách a závěru 

z LK AS FT, která doporučuje, po zapracování navrhovaných změn, o daném návrhu 

hlasovat na následujícím řádném zasedání AS FT.  

Místopředseda Dr. Beníček poděkoval za vyjádření a otevřel diskuzi k předloženému 

materiálu.  

 Ing. Hnátková se dotázala na své připomínky k čl. 48 a čl. 49, které zaslala až 

v pondělí odpoledne. Zda tyto připomínky byly přijaty? 

- Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že připomínky byly zaslány až po 

zasedání LK AS FT a požádal o vyjádření proděkany k čl. 48 a 49 ohledně 

změny u stávajících studentů. 

- Prod. Humpolíček sdělil, že stávající studenti přijatí v letošním akademickém 

roce se řídí dle směrnice děkana k přijímacímu řízení. 

Místopředseda AS FT Dr. Beníček poděkoval za vyjádření a dotázal se na další připomínky. 
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NÁVRH USNESENÍ Č. 03/20/2017  

AS FT schválil „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných  
na Fakultě technologické“.  

HLASOVÁNÍ  

PRO  9 

PROTI  0  

ZDRŽEL SE  0  

Návrh byl přijat.  

USNESENÍ AS FT Č. 03/20/2017  

AS FT schválil „Pravidla průběhu studia ve studijních programech uskutečňovaných  
na Fakultě technologické“.  

ad 5) Projednání návrhu „Statut Fakulty technologické UTB ve Zlíně“. (děkan) 

Místopředseda AS FT Dr. Beníček sdělil, že materiál byl projednán na minulém zasedání 

AS FT a byl projednán na řádném zasedání LK AS FT v úterý dne 5. 12. 2017. Zároveň 

sdělil, že děkan zaslal e-mail ohledně předloženého materiálu s tím, že není ke schválení 

na řádném zasedání AS FT.  

Místopředseda AS FT Dr. Beníček požádal děkana o vyjádření. 

Děkan Buňka sdělil, že na základě připomínek z Právního oddělení Mgr. Bernatíka nelze 

materiál projednat na řádném zasedání AS FT z důvodu neslučitelnosti funkcí, se kterou 

Právní oddělení nesouhlasí. Požádal Dr. Smutnou z Právnické fakulty Masarykovy 

univerzity v Brně, aby se k daným argumentům vyjádřila. Dr. Smutná informovala, že do 

konce týdne zašle vyjádření k daným otázkám. 

Děkan sdělil, jakmile se Dr. Smutná vyjádří, bude opět materiál předložen na řádné 

zasedání AS FT. 

Místopředseda AS FT Dr. Beníček poděkoval za vyjádření a požádal předsedu LK AS FT 

Dr. Rouchala o vyjádření. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že k materiálu proběhla široká diskuze a to hlavně 

k čl. 24 a 46 ošetřující neslučitelnost funkcí. Informoval o stanovisku Právního oddělení. 

Zároveň sdělil, že oslovil předsedy senátu z VUT Brno Fakulty chemické, Fakulty strojního 

inženýrství a Fakulty přírodovědné Masarykovy univerzity v Brně.  
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Předseda LK AS FT Dr. Rouchal sdělil, že předseda AS PřF MU v Brně doktor Baláže, 

týkající se dotazu stran neslučitelnosti funkcí kontaktoval paní doktorku Veroniku 

Smutnou z Právnické fakulty MU v Brně, která je předsedkyni Legislativní komise AS MU 

a členku expertního týmu MŠMT, která se podílela na přípravě novely VŠ zákona přijaté  

v roce 2016. 

Předseda LK AS FT Dr. Rouchal informoval o vyjádření Dr. Smutné: „ředitel ústavu fakulty 

není funkcí, která by byla definována zákonem. Organizace fakulty je otázkou 

samosprávné působnosti (§ 24 odst. 1 písm. b) ZVŠ) a když si fakulta může zřídit ústav a 

říct, kdo je v jeho čele, nevidím důvod, proč by nemohla říct, kdo v jeho čele není, resp. 

nemůže být ... tj. rektor, prorektor, děkan a proděkan. Navíc mi to i dává smysl - člověk by 

neměl být v čele všeho možného...“. 

Místopředseda AS FT Dr. Beníček poděkoval za vyjádření. 

Děkan Buňka sdělil, že vyjádření Dr. Smutné bude zasláno na Právní oddělení, aby se 

vyjádřili k dotazu. Poté bude materiál opět zaslán k projednání na řádné zasedání AS FT. 

ad 6) Různé 

Místopředseda AS FT Dr. Beníček sdělil, že mandát stávajících členů senátu končí dne  

17. 12. 2017 a děkan společně s předsedkyní volební komise musejí svolat nejpozději  

do 30 dnů od voleb ustavující řádné zasedání AS FT. 

Místopředseda AS FT Dr. Beníček informoval o Pravidlech rozpočtu UTB ve Zlíně pro další 

kalendářní rok a zároveň sdělil, že se připravuje financování studentů v kombinované 

formě studia v navržené výši 50 %.  

Místopředseda AS FT Dr. Beníček poděkoval všem přítomným za účast na řádném 

zasedání senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

 

 

 

 
Ve Zlíně dne: 11. 12. 2017 
Konec zasedání: 13:25 h. 
Zapsala: Ing. Jitka Totková  
 
  
    Ing. Lubomír Beníček, Ph.D. 
                               místopředseda AS FT 


